中国企业“走出去”战略研讨暨政策推介会
中国.天津第十八届投资贸易洽谈会暨第七届PECC国际贸易投资博览会将于2011年5月28日—6月1日在天津梅江会展中心举行，作为两会的一项重要活动内容“中国企业‘走出去’战略研讨暨政策推介会”将以“鼓励企业走出去，参与国际合作，促进产业升级”为主题，邀请国内外政府、商贸、金融、投资促进、咨询、跨国企业等各界领导、专家和学者共同商讨中国企业走向国际市场参与国际经济技术合作。

会议名称：中国企业“走出去”战略研讨暨政策推介会

会议时间：2011年5月28日14：00-17：30
会议地点：天津市梅江会展中心N210-212        
主办单位：天津市人民政府

承办单位：中国国际贸易促进委员会天津市分会

          中国国际商会天津商会
          天津世贸中心协会
内容及形式：采取主旨演讲、主题演讲、互动式发言等方式进行。安排重要海内外贵宾与领导会见及参观考察等活动。

邀请演讲人

1、商务部领导

2、天津市政府领导

3、国际PECC主席或秘书长

4、国际咨询机构专家

5、知名学者

6、海外投资重点国家或地区投促机构高级官员

参会代表：（约300人）

（一）商务部、国家有关部会和天津市领导20人左右；

（二）有关国家、地区投促机构的官员，国际金融、法律和咨询方面专家、学者约50人；

（三）天津市及国内大型企业、金融、科研、咨询、贸易、服务、规划、建筑、矿业等行业、机构的高层管理人员约190人；

（四）相关媒体约50人。

待选发言题目
1、商务部：

“十二.五”期间我国鼓励企业走出去的总体形势、布局及政策

2、天津市：

我市鼓励企业走出去，促进产业升级的总体情况及策略

3、国际PECC
官员及专家学者：

*全球经济一体化格局下的太平洋区域经济特点及海外投资趋势

*全球一体化进程中的海外投资新趋势（侧重地区）

*新投资热点与趋势（侧重产业，如资源型、能源型等）

*海外投资策略的突破（传统投资方式与新型投资方式的对比）

*可持续发展的投资模式

*长期投资的挑战
*海外企业生存发展之路（企业及员工本土化）

*咨询、投融资、法律、财务、知识产权保护在海外投资中的作用（专业公司、事务所）

Forum on Going Global Strategy

The 18th China Tianjin Investment & Trade Fair and The 7th PECC International Trade & Investment Fair will be held  simultaneously on May 28th—June 1st, 2011 at Tianjin Meijiang Exhibition & Convention Center, Tianjin, China. The forum on going global strategy, as one of the key components of the two major events, requests the pleasure of the presence of experts and entrepreneurs from government and business circles at home and abroad to explore ODI and international marketing from a Chinese perspective.

The aim of the forum is to facilitate domestic enterprises’ going out drive for an optimum industrial upgrading and international cooperation. 

Title: Forum on Going Global Strategy
Date: 14：00-17：30 May 28th, 2011

Venue: Tianjin Meijiang Exhibition & Convention Center      

Sponsor: Tianjin Municipal People’s Government
Organizers: China Council for the Promotion of International Trade Tianjin Sub-Council

          China Chamber of International Commerce 
Tianjin Chamber of Commerce

          Tianjin World Trade Center Association

Arrangements: Keynote address, remarks and penal discussion, networking. VIP meeting and site visit before and after, etc.

Speakers:

*Officials from the Ministry of Commerce and Tianjin Municipal Government;

* Chairman of PECC

*Experts from international consultation agencies;

*Well known scholars;

*Officials from investment promotion organizations from target ODI countries and regions.

Participants:  

*leading officials from government departments including the Ministry of Commerce and Tianjin municipal government 

*officials, experts and scholars from international trade and investment promotion organizations as well as legal, finance and consultation agencies. 

*CEOs from domestic and municipal institutions and enterprises covering finance, consultation, R&D, creative and service industries, trade, planning, construction and mining, etc. 

*Reporters from news media

